
OBEC KAPUSANY
oBEcNV unao rapuS.q,Ny

Hlavn6104/6, 082 12 Kapu5any

ZAPISNICA

Napisand v priebehu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva konan6ho
dia 29. septembra 2017 so zaLiatkom o 16100 hod. na Obecnom frade v KapuSanoch

Pritomni:
Ing. Jozef Pribula, starosta obce,
Ing. J6n Zemd6k, prednosta obecn6ho riradu
Poslanci podl'a prezendnej listiny
lng. Jozef Ferenc - kontrol6r obce
Mgr. Lucia Marcinovri - zapisovatelika

1. Otvorenie.
2. Vollba komisii (n6whovri, urdenie overovatel'ov z6pisnice).
3. Kontrola plnenia uzneseni.
4. PredloZenie Ziadosti o NFP za ridelom realiz cie projektu: Rekon5trukcia spla5kovej

kanaliz6cie v obci Kapu5any, ulice Urbarska a Severn6.
5. PredloZenie Ziadosti o poskl.tnutie finandnly'ch prostriedkov na rozvoj l"-ichory a

vzdeliivania Ziakov v oblasti telesnej a Sportovej afchovy formou dostavby.
6- Zladostr.

7. R6zne.

8. ZAver.

Bod i. 1-Otvorenie

Zasadnutie obecndho zastupitel'stva otvoril a viedol starosta obce. Privital pritomnych a
skonitatoval, Ze pritomnych je 7 poslancov (p. Bada, p. Gdovin, p. Gutekov6, p. Jak5a, p.
Lapo5, p. Luk6d, p. Mathia), nepritomni p. Havrillov6 - ospravedlnenii, p. Stankovid - PN,
teda zastupitefstvo je uzn65ania schopn6.
P6n starosta obozn6mil poslancov s programom zasadnutia OcZ. Pripomienky k programu

zasadnutia neboli.

Hlasovanie za predloZenlf n6vrh: za:7

Bod i. 2 - Vol'ba komisii.

Starosta navrhol poslancov do komisii.
N6whov6 komisia: Sl6vka Gutekov6
Overovatelia z6pisnice: Jozef Bada a Andrej Lapoi

Hlasovanie za predloZeny niivrh: za:7

proti:0 zdr1al sa'. 0

proti:0 zdrZal sa: 0



Bod i. 3 - Kontrola nlnenie uzneseni.

Starosta oboznrimil poslancov s plnenim uzneseni z posledn6ho zasadnutia OcZ - rilohy sri
splnen6 aZ na kripnopredajnri zmluru s p. Sustikom, ktori m6 dorudit' znaleckf posudok.
Pripomienky k plneniam riloh z uzneseni neboli.

Poslanci k tomuto prijimajri:
o Uznesenie E. 4912017
Obecn6 zastupitel'stvo v Kapu5anoch berie na vedomie inform6ciu o plneni uzneseni zo
zasadu;/lia OcZ zo dia 8.9.2017.
Hlasovanie za predloZenly' n6vrh: za: 7 proti: 0 zdrLal sa: 0

Bod i. 4 - PredloZenie Ziadosti o NFP za riielom realizdcie proiektu: Rekon5trukcia
spla5kovei kanaliz:icie v obci Kapu5anv. ulice Urbdrska a Severn6.

Piin starosta odovzdal slovo p. Zemd6kovi.
P. Zemd,ik informoval poslancov so Ziadosfou o NFP za ridelom realizicie projektu
Rekon3trukcia spla5kovej kanaliz6cie v obci Kapu5any, ulice Urbiirska a SevemriL,

s aktivitami projektu, s oprdvnenly'mi vjdavkami, so spolufinancovanim, s financovanim
pripadnjch neopr6vnenych vly'davkov z rozpodtu obce.
P. Gdovin sa oplital dim je stanoven6 finandnii dias&a, p. Zemftk vysvetlil, Ze je to
projektantskf rozpodet a v pripade schv6lenia Ziadosti sa bude realizovat' verejnd obstariivanie
na dod6vatel'a.
P. Gutekov6 sa opytal4 kedy budri zn6me vyy'sledky, p. Zemfik informoval, 2e re|lne to je aL
budrici rok.
P. starosta sa oplftal sa poslancov, di m6 e5te niekto nejakf otrizku - liadne otr2ky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajri:
r Uznesenie E. 5012017
Obecn6 zastupitel'stvo v Kapu5anoch schval'uje:

1. predloZenie ZoNFP za ridelom realiz6cie projektu Rekon5trukcia spla5kovej
kanaliz6cie v obci Kapu5any, ulice Urbrirska a Sevem6 realizovan6ho v rdmci
vjzvy IROP-PO4-SC42I-2017-19, ktor6ho ciele sri v srilade s platnllm uzemnfm
pliinom obce a platnfm programom rozvoja obce;

2. zabezpe(enie realizicie projektu v srilade s podmienkami poskytnutia pomoci;
3. zabezpetenie finandnlfch prostriedkov na spolufinancovanie realizovan6ho projekhr vo

ujSke 7 116,86 EUR (rozdiel celkoqich opr6vnenyfch vyfdavkov projektu (142 337,17
EUR) a posky.tnutdho NFP (135 220,31 EUR) v srilade s podmienkami poskytnutia
pomoci);

4. zabezpe(enie financovania pripadnfch neopr6vnenlich vfdavkov z rozpodtu obce
(DPH ako neopr6vnenlf qfdavok 28 467,43 EUR).

Hlasovanie za oredloZen,i n6vrh: za:7 proti:0 zdrZal sa: 0



Bod C. 5 - PredloZenie iiadosti o poskytnutie finanEnfch prostriedkov na rozvoi Wchow
a vzdelivania iiakov v oblasti telesnei a Snortovei Wchow formou dostavbv.

P. starosta uviedol, Ze na podlahu v telocvidni je podanri Ziadost' na rie5enie havarijndho
stavu na Okresnom rirade a vo vlastnej rdZii sa m6Zu urobit' obklady.
P. Zemdak informoval poslancov so Ziadost'ou o poskytnutie finandn;ich prostriedkov zo
Stitneho rozpodtu Ministerstva Skolstva na rozvojovy projekt: Rozvoj v,.ichovy a vzdel6vania
Ziakov v oblasti telesnej a Sportovej vyy'chovy formou dostavby, rekon3trukcie alebo
vystavby novej telocvidne, s aktivitami projektu, s opr6vnenl/mi vlidavkami, so
spolufinancovanim. Ziadost' zahfia vlfonenu palubovky vr6tane ndrad'ovne a komplexnri
qimenu elektroin5tal6cie.
P. Gutekov6 pripomenula, Ze cez havarijnly' stav sa Ziadalo 56.000,- €, na do p. ZmeEil<
podotkol, Ze Liadost zzhfila len palubovku.
P. ZemEil< uviedol, Ze je potrebnd prijat' uznesenie, di obec je schopnri spolufinancovania,
ktor6 je min. vo vf5ke 10 %.
P. starosta sa opytal sa poslancov, di m6 e5te niekto nejakri otrizku - Ziadne otiizky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajri:
o Uznesenie E. 5ll20l7
Obecnd zastupitelistvo v Kapu5anoch schval'uje:

l. predloZenie Ziadosti o posky.tnutie finandnjch prostriedkov na rozvojovf projekl:
Rozvoj qlchovy a vzd,el6vania Ziakov v oblasti telesnej a Sportovej vychovy
formou dostavby, rekon5trukcie alebo vyistavby novej telocvidne na rck 2017 zo
Stiitneho rozpodtu MSVVaS SR. ktori bude realizovanli obcou Kapu5any,

2. zabezpedente realizacie rozvojovdho projektu ,,Rekon5trukcia telocvidne ZS s MS
KapuSany" v srilade s podmienkami poskltnutia dotircie zo Stiitneho rozpodtu,

3.zabezpe(enie finandnjch prostriedkov na spolufinancovanie realizovan6ho
rozvojov6ho projektu ,,Rekon5trukcia telocvidne ZS s MS Kapu3any" vo vliSke l5 %
z celkov'.fch opr6vnenfch r".idavkov projektu, t. j. 1 1 254,54 EUR.

Hlasovanie za predloZenj n6vrh: zat 7

Bodi.6-Ziadosti.

proti: 0 zdrZal sa: 0

1. Bialkov6 - Ziadosf o pren6jom pozemku.

P. starosta skon5tatoval, 2e na predch6dzajtrcom OcZ bola prerokovanri Ziadost' p. Bialkovej
na pren6jom priestoru a oboznrimil poslancov so Ziadostbu p. Bialkovej na prenrijom
priestoru parkoviska za obecnym riradom. Vysvetlil, 2e pred realizirciou prenrijmu je potrebn6
schv6lit'z6mer pren6jmu a aZ potom je moZnli samotni prenajom. Oplital sa poslancov, di mri
niekto nejakri otiaku - liadne ot6zky neboli.

Poslanci k tomuto prijimajri:
. Uznesenie E. 5212017
Obecn6 zastupitefstvo v Kapu5anoch schval'uje podla $ 9a ods.9 pism. c) zrikona SNR d.

138/1991 Zb. o majetku obci v zneni neskorlich predpisov z6mer pren6jmu nehnutel'nosti vo



vlastnictve obce Kapu5any vk.t. Kapu5any, zapisaneho na LV d. 1037 ato dast'pozemku
parcela d. KN-C 20411, druh pozemku zastavan6 plochy a n6dvoria o vlmere 48 m2 .

Hlasovanie za oredloZen'i n6vrh: za'. 7 proti: 0 zdrZal sa: 0

Bodi.7-Rdzne.

P. starosta informoval, Ze prebiehajri pr6ce na ul. Pod hradom a po 15. 10. by sa malo zadat'
s rekon5trukciou chodnika na ul. Hlavnej.
P. Gutekova sa opftala, di pri rekon5trukcii chodnika by sa nemohol zniZit'chodnik (vy'tvorit'
vjazd) pri p. Smetankovej, nakol'ko sa nemyslelo na pristup pre p. MaruSina na do p. starosta
uviedol, 2e sa na to pozrie.
P. Gdovin oboznrirnil poslancov s probl6mom s druZstevnikmi na ul. Slovenskej.
P. Gutekovri upozomila na kamienky na ul. Pirchovskej pri p. Packovi a na prepadnutu cestu
pri p. Gallovej. P. starosta uviedol, Ze tieto qy'spravky sa budri robit' vtedy, ked' sa bude
asfaltovat' ul. Pod hradom.
P. Gutekovii sa opltala, di je technicky moZn6, aby posledn6 dve lampy z osvetlenia hladiska
v parku svietili podas otvaracich hodin prevtidzky p. Bohatu - vysvetlend bolo, Ze to nie je
moZn6, nakol'ko tieto svetla majri napojenie na el. okruh amfite6tra a nie na verejn6
osvetlenie.
P. starosta informoval, 2e sa tL, vyrirba zdbradlie na ul. Puchovskf, informoval Ze obec mala
zapoZi(,an! Stiepkovad kon6rov na zbemom mieste. V pondelok je stretnutie s policiou vo
veci z.lkruty na ul. Hlavnej pri p. Kocanovej. Informoval, Ze termin podania Ziadosti k
projektu Inteneg je v novembri a v riimci tohto projektu sa v naSej obci konalo stretnutie so
ziistupcami z Polska.
P. Gutekov6 sa oply'tala di terasy na 5k6lke osttivajri tak, ako sri teraz na do p. starosta uviedol,
Ze 5k6lka sa bude rie5it' komplexne vr6tane dokondenia teriis.

Bodi.8-Zdver

P. starosta pod'akoval poslancom za ridast'a aktivny pristup podas rokovaniaOcZ.

Ine. JAn Zemdak
prednosta obecndho uradu

Z6pisnicu napisala:
Mgr. Lucia Marcinov6

Overoval:

Ing. Andrej Lapo5 1-
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JozefBada .-k\--/87


